

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll STYM17 2025-01-16

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 163466 byte

Hashvärde SHA256:

46e6776e2ed7e80f07b9fd52d24d2b0075fd963dd79b6c1276e467ba9db41c84

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM**

Signed with BankID 2025-01-24 21:11 Ref: 019499f0-ee89-7e2f-8e15-8faaee5301a1

**OLIVER REHN**

Signed with BankID 2025-01-24 17:17 Ref: 0194991a-9037-72cf-91ab-73aba25949f4

**Henry Lars Gustav Siggelin**

Signed with BankID 2025-01-24 13:05 Ref: 01949833-7dcb-7693-8b8f-952d7f580a3c





## Protokoll

Mötets art: STYM17  
Datum: Torsdag 16 januari 2025  
Tid: 17:21  
Plats: V12  
Närvarande:  
David Söderström, Ordförande  
Carl Nesterud, Vice Ordförande  
Ludvig Herneklint, Kassör  
Henry Siggelin, Koordinator  
Niklas Westberg, StudSA  
Melinda Glöd, AktA  
Oscar Thulstrup Fernsund, FestA  
Oliver Rehn, HusA  
Axel Stens, NärA



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:21 av Ordförande David Söderström.

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande

Axel Stens nominerar David Söderström. David Söderström godtar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Oliver Rehn kandiderar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja Oliver Rehn till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Carl Nesterud yrkar på

**att** stryka de 6 sista punkterna

Mötesordförande David Söderström öppnar upp för diskussion kring yrkandet

**Styrelsen beslutade**

**att** finna avslag

**Styrelsen beslutade**

**att** fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

## 3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll

Styrelsen godkände en äskning för märken till GN, gick igenom hur ändring av KLiRR skulle kunna se ut.

Dessutom gick mötet igenom diverse policydokument och biföll en äskning för projektgruppen för bokslut.

- 3.2. Förslag från Cr och NNO om marknadsföringsskärmar

Cr Elis och NNO Louise presenterar sitt förslag.

På SMART diskuterades marknadsföring och på Chalmers visar de reklam på skärmar i sina lokaler.

StudentDisplay är ett företag som sköter det åt sektionen utan kostnad, men skärmarna ger inte heller någon inkomst.

Elis visar en presentation om hur det skulle kunna se ut.

De erbjuder sektionen en skärm med villkoret att de får visa sin egen reklam på en tredjedel av skärmen

Vad avtalet skulle innebära och vart en sådan skärm hade kunnat placeras diskuteras.

Skärmen får aldrig vara av, och sektionen betalar ifall den skulle gå sönder.

Bindningstiden hade varit 5 år.

Liknande skärmar sitter redan på flera platser i Nymble.

Frågan drivs vidare till ett framtida möte.

Vad som ska visas på skärmen som redan finns i smörjis diskuteras snabbt.



3.3. Valberedningens uppgifter

SM ålade styrelsen att ta fram ett förändringsförslag till hur valberedningen ser ut.

Valberedningen har i flera år haft svårt att fylla sina poster.

På de andra sektionerna på SMART ser valberedningen annorlunda ut, söktrycket är högre och de har en hög status på sektionen.

På Maskin KTH har ofta nämndcheferna mer inflytande än vad valberedningen har.

Behövs en valberedning? Kan man avlasta det på styrelsen eller MLG istället?

Behöver en intervju hållas eller kan det räcka med ett personligt brev?

Hur skulle då nomineringar ske? Någon skulle behöva ta hand om det.

Kan det automatiseras genom digitala medel på något sätt?

Olika ansökningsformer diskuteras.

Kan man döpa om valberedningen till något annat för att göra det mer populärt?

Kan sittande chef nominera sin efterträdare?

Kan det räcka med en person? Hur hade söktrycket och arbetsbelastningen sett ut?

---

*Mötet ajournerades för matpaus 18:34.*

*Mötet återupptogs 18:40.*

---

Kan det skapas en SM grupp som fixar allt till SM?

Ändring hade skett via ändring av praxis

3.4. Per capsulam beslut Nolläskning skifte

Styrelsen har godkänt en nolläskning för ett skifte på 0 kr.

3.5. Datum för SM

Mötet beslutar att SM3 ska vara den 20 februari, SM4 den 25 mars och SM5 den 13 maj.

Om det ska vara 4 eller 5 SM diskuteras ytterligare, det bestäms att det ska vara 5 SM som tidigare sagt.

3.6. Poster på SM

Styrelsen går igenom alla poster som ska väljas och tilldelar dem till olika SM.

SM3	SM4	SM5
Styrelsen	Spexdirecteur	Festledare
Revisorer	Busshusse	Grafiknämndens ordförande
Projektledare	Idrottsledare	JML-nämndens ordförande
Jippomästare	Kårfullmäktige	Masteransvarig Studentkoordinator
	SNO & PAS	Näringslivsnämndens ordförande
	Tomteföräldrar	Smörjkammarnämndens ordförande
		Surströmmingsakademiker
		Technoviking
		Vinprovarkommittén

3.7. Uppdatering av policydokument

Policyändringar tas upp separat på senare möten när respektive är klara.

3.8. Verksamhetsår övriga grupper

Samtliga övriga grupper saknar verksamhetsår.

Endast chefsgrupperna har verksamhetsår.

Oscar Thulstrup Fernsund skriver en propp för att lägga till verksamhetsår för övriga grupper.



- 3.9. Nedskräpning på mellankör  
Skogen bakom smörjis var mycket skräppigt efter SAGA1.  
Hur ska vi undvika att det blir så igen?  
Styrelsen påminner MLG och ber sångledaren att påminna på sittningar om att ta med sitt skräp.
- 3.10. Hantering soprumskort  
Styrelsen går igenom hur soprumskortet har hanterats sedan sist och hur de kan hanteras i framtiden.  
Det finns ett städschema för soprummet med vilken sektion som står som ansvarig för varje vecka.

#### 4. Övriga frågor

- 4.1. Inventarier  
Städning och inventering av inre i smörjis.  
SKN brukar ha en städning per år.  
Styrelsen kontaktar SKN och kollar.
- 4.2. Dokument på M-sidan  
Flera dokument på hemsidan behöver uppdateras.  
Henry Siggelin har redan börjat med den processen och fortsätter.
- 4.3. Sponsring M-Buss  
Axel Stens uppdaterar styrelsen om möjlig sponsring av M-buss.
- 4.4. TINEM som del av maskinsektionen  
TINEM har yttrat intresse för att bli en del av maskinsektionen.  
Sektionen har möjlighet för det och styrelsen ber TINEM att komma på ett styrelsemöte.
- 4.5. Resultat urnval  
Resultatet av urnval har inte publicerats, styrelsen påminner valberedningen.

#### 5. Mötets avslutande

- 5.1. Mötet avslutades 20:00.